

SOUTH AFRICA

KENILWORTH



RACE 1	7:15 PM	(R\$140,000)	Kenilworth -- 1000m			
1	000095	Double Distilled	60	[1]	B Soodoo (4)	11.4% JMT Stewart 5.9%
2	00	Kylie's World	60	[2]	C Bantam	5.4% L V Woodruff 14.7%
3	454243	Digby	60	[3]	R Fourie	26.1% S W Humby 6.5%
4		Traillfinder	60	[4]	S Veale	13.6% V H Marshall 10.1%
5	9	Aya's Dream	60	[5]	M Yeni	11.1% J S Snaith 14.3%
6		Green Point	60	[6]	V D Merwe	13.7% A N Marcus 8.6%
7	86	Mr Moustache	60	[7]	C Murray	15.2% R Maingard 9.2%
8		Love Of Quality	60	[8]	G Behr	2.8% S W Humby 6.5%
9	9674	World Champion	60	[9]	L Mxothwa	11.4% J Crawford 13.9%

SELECTIONS	KENILWORTH	1000M DISTANCE	BEST TIME 1000M
3 Digby		3 Digby 25%	9 World Champion 0:58.57
9 World Champion			3 Digby 0:58.97
7 Mr Moustache			7 Mr Moustache 0:59.85
4 Traillfinder			2 Kylie's World 1:00.25
			1 Double Distilled 1:01.44

Race Preview: Digby ran a great race behind William's Woman at Hollywoodbets Durbanville on the 25th of October, he stayed on well to finish third, he easily brings in the best form to this race on Wednesday, top jockey Richard Fourie gets the ride, he will be very hard to beat. **World Champion** was gelded on the 7th of October, he ran a fair race behind Caribbean Gold on the 5th of October, he ran fourth and was beaten just under three lengths by the winner, on his best form, he should be competitive. **Mr Moustache** ran a much-improved race last time, he finished five lengths behind William's Woman on the 25th of October, in hope that he has improved further back at home, he could sneak into the places at a decent price. **Traillfinder** is well-bred, watch him closely.

RACE 2	7:50 PM	(R\$100,000)	Kenilworth -- 1600m			
1	740325	Beer With The Boys	55.5	[1]	B Plaatjies	11.3% L V Woodruff 14.7%
2	326978	State Capitol	52	[2]	J Botes (2.5)	5.4% G S Kotzen 8.5%
3	357144	Sesame	59	[3]	S Bungane (4)	5.6% G S Kotzen 8.5%
4	835575	Gold Index	52	[4]	V Jodhee (4)	3.8% H J Brown 6.3%
5	898516	Diogenes	58	[5]	S Valjalo (4)	8.9% J S Snaith 14.3%
6	074682	Hiawatha Goldberg	53	[6]	D D Louw (4)	10.5% H J Brown 6.3%
7	1763	In A Timely Manner	61.5	[7]	N Yuen (1.5)	6.7% J S Snaith 14.3%
8	051	Ignite The Fire	61	[8]	D Pillay (4)	10.1% P P Kruyer 19.7%

SELECTIONS	KENILWORTH	1600M DISTANCE	BEST TIME 1600M
5 Diogenes	7 In A Timely Manner 44%	1 Beer With The Boys 44%	6 Hiawatha Goldberg 1:36.33
7 In A Timely Manner	1 Beer With The Boys 27%	2 State Capitol 41%	2 State Capitol 1:37.38
8 Ignite The Fire	3 Sesame 22%	5 Diogenes 33%	3 Sesame 1:37.86
3 Sesame	2 State Capitol 17%	3 Sesame 25%	1 Beer With The Boys 1:38.09
	4 Gold Index 11%	4 Gold Index 14%	5 Diogenes 1:38.23

Race Preview: Diogenes had absolutely no luck in running on the 10th of November, he finished just over six lengths behind Boundless Love at Hollywoodbets Kenilworth, from a neat draw, there should be no excuses for this individual, he will run a big race. **In A Timely Manner** stayed on really well for third last time behind Marcus Aurelius, he was drawn wide on that occasion, and he was coming back from a small break, there should be lots of improvement to come from this gelding, with some luck in running from a tricky draw, he will be right there in the finish. **Ignite The Fire** quickened up smartly to win a good race at Hollywoodbets Durbanville on the 29th of October, he is a young horse with a terrific turn of foot, he will be charging at them late, include him into all bets. **Sesame** never runs a bad race, she ran fourth in her last start behind Boundless Love on the 10th of November, she can certainly earn again for the connections from a good draw.

RACE 3	8:25 PM	(R\$100,000)	Kenilworth -- 1500m			
1	70526	Blue Steel	60	[1]	S Veale	13.6% C Bass 12.3%
2	09750	Without Hesitation	52	[2]	S Bungane (4)	5.6% P Botha 5.2%
3	909	The Big Bang	52.5	[3]	O Noach	3.4% C Bass 12.3%
4	5542	Sommerstern	61	[4]	L Mxothwa	11.4% L V Woodruff 14.7%
5	066464	Larking About	53	[5]	D Pillay (4)	10.1% P P Kruyer 19.7%
6	7	O'fellow	59.5	[6]	K Steyn	1.4% J S Snaith 14.3%
7	97990	Disruptive	52.5	[7]	C Bantam	5.4% P Botha 5.2%
8	63	Prairie Dawn	59.5	[8]	V D Merwe	13.7% J S Snaith 14.3%
9	065	Waloyo Yamoni	56	[9]	M Yeni	11.1% J S Snaith 14.3%
10	659	Spanish Verse	57	[10]	G Wright	3.2% C Bass 12.3%
11	08	Backintheastlane	59.5	[11]	B Plaatjies	11.3% C Bass 12.3%
12	890207	Royal Dawn	57.5	[12]	G Van Niekerk	13.8% R Maingard 9.2%
13	4547	Wonderful Tonight	60	[13]	R Fourie	26.1% G S Kotzen 8.5%
14	697780	See The Sign	53	[14]	V Jodhee (4)	3.8% D A McLachlan 7.3%

1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	13	14
---	---	---	---	---	---	---	---	---	----	----	----	----	----

SELECTIONS	KENILWORTH	1500M DISTANCE	BEST TIME 1500M
★ 4 Sommerstern	4 Sommerstern 33%		
8 Prairie Dawn	8 Prairie Dawn 33%		
1 Blue Steel	12 Royal Dawn 10%		
5 Larking About			

Race Preview: Sommerstern moved up like a winner in his last start at Hollywoodbets Kenilworth, he ran a great race behind Clark Griswold, he will love the step up in trip to 1500m, from a good draw, he will be hard to beat in this field. **Prairie Dawn** must have a solid each way chance here, he stayed on well for third behind Umzingeli Wenyathi on the 10th of November, watch him late, he will be running on strongly. **Blue Steel** is much better than his last run behind Smarten Up on the 18th of October, he is a lovely looking gelding with a great action, he should bounce back to his best form from a neat draw on Wednesday. **Larking About** has been well tried in the maiden ranks, she could sneak into the places at best.

RACE 4	9:00 PM	(R\$170,000)	Kenilworth -- 1500m			
1	964152	Handsome Prince	60	[1]	G Wright	3.2% M Rix 11.5%
2	122153	La Pulga	61.5	[2]	S Veale	13.6% C Bass 12.3%
3	634846	San Pedro	57	[3]	O Noach	3.4% V H Marshall 10.1%
4	612426	Please Be True	60	[4]	L Mxothwa	11.4% J S Snaith 14.3%
5	755111	Another Dream	54.5	[5]	C Murray	15.2% L V Woodruff 14.7%
6	102474	Bel Canto Dream	52.5	[6]	M Yeni	11.1% A E Sands 10.5%
7	303432	Goodnessgraciously	56	[7]	R Fourie	26.1% J S Snaith 14.3%
8	183131	Tenpenny	60	[8]	V D Merwe	13.7% P P Kruyer 19.7%
9	764215	Major Master	58.5	[9]	G Van Niekerk	13.8% C Bass 12.3%

SELECTIONS	KENILWORTH	1500M DISTANCE	BEST TIME 1500M
8 Tenpenny	8 Tenpenny 61%	1 Handsome Prince 100%	3 San Pedro 1:30.50
9 Major Master	2 La Pulga 53%	4 Please Be True 33%	1 Handsome Prince 1:31.42
2 La Pulga	7 Goodnessgraciously 39%	3 San Pedro 25%	4 Please Be True 1:31.43
1 Handsome Prince	4 Please Be True 30%		5 Another Dream 1:31.82
	9 Major Master 24%		

Race Preview: Tenpenny quickened up in devastating fashion to win well at Hollywoodbets Durbanville on the 25th of October, he was given three points for that impressive win, the yard thinks highly of this individual, even though he is drawn wide, he will be storming home late. **Major Master** is much better than his last run, he was forced to race on speed, and then became one paced up the lane behind Chasingtherainbow on the 10th of November, in hope that he gets given a chance from a bad draw on Wednesday, he could surprise them all and win at a decent price. **La Pulga** ran a great race over a trip that is on the short side for him on the 29th of October, he was low flying late for third behind Powerandtheglorry, with natural improvement expected on Wednesday, he could be a serious factor in the finish. **Handsome Prince** ran his socks off behind Gimmie Rules at Hollywoodbets Kenilworth on the 15th of November, he will run a big race again from a good draw, watch him closely.

RACE 5	9:35 PM	(R\$140,000)	Kenilworth -- 2200m			
1	803069	Professor Snape	57	[1]	S Veale	13.6% V H Marshall 10.1%
2	321453	Beautiful Side	53	[2]	M Yeni	11.1% A E Sands 10.5%
3	000268	Etoilefillante	52.5	[3]	J Solomons	1.9% D A McLachlan 7.3%
4	077416	Joshua	57	[4]	C Murray	15.2% A E Sands 10.5%
5	252518	Twice The Master	52.5	[5]	O Noach	3.4% V H Marshall 10.1%
6	873057	Sansa Stark	53	[6]	C Bantam	5.4% P Botha 5.2%
7	698437	Tothemoonandback	54	[7]	R Fourie	26.1% D A McLachlan 7.3%
8	439212	Master Of Paris	62	[8]	V D Merwe	13.7% J S Snaith 14.3%

SELECTIONS	KENILWORTH	2200M DISTANCE	BEST TIME 2200M
8 Master Of Paris	8 Master Of Paris 33%	6 Sansa Stark 50%	7 Tothemoonandback 2:19.40
4 Joshua	7 Tothemoonandback 27%	5 Twice The Master 47%	5 Twice The Master 2:19.57
2 Beautiful Side	2 Beautiful Side 22%	7 Tothemoonandback 8%	6 Sansa Stark 2:20.56
7 Tothemoonandback	5 Twice The Master 21%		3 Etoilefillante 2:21.15
	6 Sansa Stark 20%		

Race Preview: Master Of Paris ran a lovely race behind his stable companion on the 8th of November, he stayed on well for second behind Ahead Of The Facts in the Listed Woolavington Stakes at Hollywoodbets Kenilworth, he is gutsy, he is honest, and he tries hard, even though he carries a big weight for this staying contest on Wednesday, he should be involved in the finish once again. **Joshua** will love this trip of 2200m, the further they go with this individual, the better he will be, he ran a game race behind Coco's Hero on the 15th of November, if he gets cheap sectionals in front, he will run a big race. **Beautiful Side** caught the eye late for third behind Lavender Bay on the 15th of November, her chances must be respected now that she steps up in trip, and she has no weight on her back. **Tothemoonandback** only ran a fair race behind Wehaveasituation on the 19th of November, he was beaten just under six lengths by the winner on that occasion, he has dropped even further in the ratings, and he gets the services of Richard Fourie, watch him closely.

SOUTH AFRICA

KENILWORTH



RACE 6 10:10 PM (R\$100,000) Kenilworth -- 1400m

1	465435	Klein Karoo	59	[1]	R Fourie	26.1%	R Maingard	9.2%
2	075759	Gnarly	53.5	[2]	S Veale	13.6%	V H Marshall	10.1%
3	830750	Kebonalesedi	58.5	[3]	C Murray	15.2%	A E Sands	10.5%
4	056578	Noon Day Gun	59	[4]	D Ashby	3.2%	P D Reeves	6.8%
5	094565	Devil A Saint	58	[5]	G Van Niekerk	13.8%	D A McLachlan	7.3%
6	135099	Landseer	61	[6]	C Orffer	7.9%	W A Nel	15.0%
7	510881	Boundless Love	61.5	[7]	V'D Merwe	13.7%	J S Snaith	14.3%
8	175440	Ischyro	54	[8]	O Noach	3.4%	L V Woodruff	14.7%
9	109442	Givethatmanabells	60	[9]	L Mxothwa	11.4%	L V Woodruff	14.7%



SELECTIONS	KENILWORTH	1400M DISTANCE	BEST TIME 1400M
7 Boundless Love	38%	8 Ischyro 33%	9 Givethatmanabells 1:22.84
9 Givethatmanabells	24%	7 Boundless Love 33%	4 Noon Day Gun 1:24.21
5 Devil A Saint	23%	9 Givethatmanabells 29%	5 Devil A Saint 1:25.66
8 Ischyro	19%	4 Noon Day Gun 23%	3 Kebonalesedi 1:26.17
	14%	3 Kebonalesedi 15%	1 Klein Karoo 1:26.24

Race Preview: **Boundless Love** showed tremendous heart to win a good race at Hollywoodbets Kenilworth on the 10th of November, he was given three points for that win, if he jumps out the machine well and he gets to the front again, he will be hard to peg back, there is no doubt that he will go close to winning again at this level. **Givethatmanabells** got caught late when running a superb race behind Marcus Aurelius on the 10th of November, he was taken to the front, and he stayed on strongly for second, unfortunately the wide draw here will make it tough for him, but if he manages to get himself into a good position, he will be right there at the finish. **Devil A Saint** has dropped even further in the ratings, there should be no excuses for this gelding on Wednesday, from a neat draw, he could be the surprise package at a decent price. **Ischyro** was given a bad ride from a bad draw at Hollywoodbets Kenilworth on the 10th of November, he is much better than that performance, he will be dropped out early from a bad draw here, and he will be doing some good work late, watch him closely.

RACE 8 11:20 PM (R\$145,000) Kenilworth -- 1000m

1	365687	Honor Of Kings	58.5	[1]	N Yuen (1.5)	6.7%	J S Snaith	14.3%
2	694951	Elsinore	59.5	[2]	M Yeni	11.1%	J S Snaith	14.3%
3	2318	Follow Your Heart	60	[3]	G Wright	3.2%	C Bass	12.3%
4	660726	Major Apollo	56	[4]	B Plaatjies	11.3%	G W Ennion	7.5%
5	000779	Cavalry Commander	55.5	[5]	V'D Merwe	13.7%	J Crawford	13.9%
6	433321	Gold Giboski	59	[6]	R Fourie	26.1%	J S Snaith	14.3%
7	142705	Escarpment	59.5	[7]	L Mxothwa	11.4%	P Botha	5.2%
8	605323	All About Al	57	[8]	C Murray	15.2%	A N Marcus	8.6%
9	000544	Billy Cool	56	[9]	G Van Niekerk	13.8%	R Maingard	9.2%



SELECTIONS	KENILWORTH	1000M DISTANCE	BEST TIME 1000M
8 All About Al	67%	2 Elsinore 56%	8 All About Al 0:57.44
9 Billy Cool	38%	3 Follow Your Heart 50%	4 Major Apollo 0:58.23
6 Gold Giboski	31%	8 All About Al 33%	7 Escarpment 0:58.32
3 Follow Your Heart	26%	6 Gold Giboski 33%	9 Billy Cool 0:58.45
	25%	7 Escarpment 30%	3 Follow Your Heart 0:58.73

Race Preview: **All About Al** must have a serious winning chance in this field, he ran a top race behind Demanding Dave last time, he was doing some good work late for third in a tight finish up the lane at Hollywoodbets Kenilworth on the 15th of November, if he brings that run to the track on Wednesday, he will go close to winning the lucky last. **Billy Cool** has run three good races in succession, he stayed on well for fourth in the same race as **All About Al** on the 15th of November, he has dropped further in the ratings, if the race works out for this gelding, he will be very competitive. **Gold Giboski** could be anything, he has been rested and gelded, he quickened up like a nice horse to win his maiden in style on the 22nd of September, the blinkers stay on, and he drops in trip to 1000m, if he doesn't need the run badly on Wednesday, he will have a serious winning chance. **Follow Your Heart** has been rested for 91 days, he was well beaten at Hollywoodbets Durbanville on the 3rd of September, if he puts that run behind him, and bounces back to his best form, he could sneak into the places at a big price.

RACE 7 10:45 PM (R\$90,000) Kenilworth -- 1200m

1	063692	True Horizon	54.5	[1]	D Pillay (4)	10.1%	A N Marcus	8.6%
2	947140	Avignon	58.5	[2]	B Plaatjies	11.3%	P Botha	5.2%
3	254667	Tres Chic	53	[3]	V Jodhee (4)	3.8%	P Botha	5.2%
4	773638	Fort Red	60	[4]	B Soodoo (4)	11.4%	JMT Stewart	5.9%
5	763862	Gravity	58.5	[5]	S Bungane (4)	5.6%	P Botha	5.2%
6	998608	United We Stand	50.5	[6]	M Mbuto (2.5)	10.0%	S W Humby	6.5%
7	632642	Lovers Lane	57	[7]	N Yuen (1.5)	6.7%	P D Reeves	6.8%
8	613543	Black Path	54.5	[8]	S Valjalo (4)	8.9%	P D Wrensch	1.7%



SELECTIONS	KENILWORTH	1200M DISTANCE	BEST TIME 1200M
1 True Horizon	19%	7 Lovers Lane 33%	7 Lovers Lane 1:10.21
7 Lovers Lane	16%	2 Avignon 33%	4 Fort Red 1:10.69
4 Fort Red	14%	1 True Horizon 21%	1 True Horizon 1:11.08
3 Tres Chic	14%	4 Fort Red 20%	3 Tres Chic 1:11.35
8 Black Path	14%	3 Tres Chic 15%	6 United We Stand 1:11.62

Race Preview: **True Horizon** ran a terrific race behind Match That on the 10th of November, she was doing some good work late for second in a competitive race at Hollywoodbets Kenilworth, if she can bring that run to the track on Wednesday, with no weight on her back, she will take lots of beating. **Lovers Lane** stayed on well for second from a bad draw last time behind Dawn's Early Light, he can definitely win a race like this on his best form, include him into all bets. **Fort Red** could be the value play in this tricky race, ignore his last run, he is much better than that, he is very fast on his day, if the apprentice gets his sectionals right and gets this horse to settle in front, he could be hard to peg back. **Black Path** is as honest as they come, she was eating up the ground late when finishing third behind Palace Gift on the 15th of November, if the gaps open at the right time, she will be competitive.



第 1 场 7:15 PM (140,000兰特) 凯尼沃斯 -- 1000公尺

1	000095	双蒸馏	Double Distilled	60	[1]	比苏杜 (4)	11.4%	施图沃	5.9%
2	00	凯乐世界	Kylie's World	60	[2]	班塔姆	5.4%	伍德夫	14.7%
3	454243	迪比	Digby	60	[3]	霍励贤	26.1%	汉拜	6.5%
4		探路者	Trailfinder	60	[4]	韦奕尧	13.6%	马绍尔	10.1%
5	9	彩虹梦境	Aya's Dream	60	[5]	M也尼	11.1%	史奈斯	14.3%
6		绿洲点峰	Green Point	60	[6]	安保罗	13.7%	马克斯	8.6%
7	86	胡子先生	Mr Moustache	60	[7]	麦伟利	15.2%	曼嘉德	9.2%
8		品质之爱	Love Of Quality	60	[8]	贝希	2.8%	汉拜	6.5%
9	9674	世界冠军	World Champion	60	[9]	麦都华	11.4%	J克沃	13.9%



佳选	凯尼沃斯	擅长1000公尺	1000公尺佳绩
3 迪比		3 迪比 25%	9 世界冠军 0:58.57
9 世界冠军			3 迪比 0:58.97
7 胡子先生			7 胡子先生 0:59.85
4 探路者			2 凯乐世界 1:00.25
			1 双蒸馏 1:01.44

赛事预览: 迪比 10月25日于敦文维斯一役中, 表现优异, 奋力追击“威廉佳入”, 最终夺得季军, 借助那次的赛事经验, 今霍励贤搭档出击, 胜利在望。世界冠军 10月5日于一场赛事中, 发挥稳健, 以3个马位不敌“加勒比金”, 跑获第4, 随后于10月7日已阖闸, 上阵此程具备一定的竞争力, 夺冠在即。胡子先生 第二仅于10月25日中, 表现已有显著地提升, 当时从后程发力冲刺, 与获胜的“威廉佳入”只相差5个马位, 经过此仗状态逐渐提升, 今在已较好的赔率下出战, 有力争冠。探路者的种系优良, 值得留意临场彩池动向。

第 2 场 7:50 PM (100,000兰特) 凯尼沃斯 -- 1600公尺

1	740325	啤酒男孩	Beer With The Boys	55.5	[1]	帕缇杰	11.3%	伍德夫	14.7%
2	326978	首都	State Capitol	52	[2]	波特斯 (2.5)	5.4%	科森	8.5%
3	357144	芝麻	Sesame	59	[3]	班佳尼 (4)	5.6%	科森	8.5%
4	835575	黄金内容	Gold Index	52	[4]	卓德希 (4)	3.8%	勃朗	6.3%
5	898516	第欧根尼	Diogenes	58	[5]	瓦洛洛 (4)	8.9%	史奈斯	14.3%
6	074682	夏瓦塔	Hiawatha Goldberg	53	[6]	迪洛 (4)	10.5%	勃朗	6.3%
7	1763	及时完成	In A Timely Manner	61.5	[7]	恩源 (1.5)	6.7%	史奈斯	14.3%
8	051	点燃火焰	Ignite The Fire	61	[8]	碧雷 (4)	10.1%	克鲁雅	19.7%



佳选	凯尼沃斯	擅长1600公尺	1600公尺佳绩
5 第欧根尼	7 及时完成 44%	1 啤酒男孩 44%	6 夏瓦塔 1:36.33
7 及时完成	1 啤酒男孩 27%	2 首都 41%	2 首都 1:37.38
8 点燃火焰	3 芝麻 22%	5 第欧根尼 33%	3 芝麻 1:37.86
3 芝麻	2 首都 17%	3 芝麻 25%	1 啤酒男孩 1:38.09
	4 黄金内容 11%	4 黄金内容 14%	5 第欧根尼 1:38.23

赛事预览: 第欧根尼 上仗11月10日于凯尼沃斯的赛事中, 因从10档起步而全程走外叠, 形势艰难, 最终以6个马位落败于“爱无疆”, 此次抽获良好排位, 有望为上仗的失利一雪前耻。及时完成 小憩归来于上仗复出作战, 当时展现出稳健的步速紧追“罗马皇帝”, 争得一席季军, 此番若能克服排位劣势, 势必能勇闯胜门。点燃火焰 10月29日于敦文维斯的赛事中, 在快步速的带动下冲劲不俗, 以一颈之差险胜, 若今能获得顺利的跑位, 并保留末段冲刺力, 可再胜一仗。芝麻 11月10日于凯尼沃斯一仗中, 表现可取, 以4个马位不敌“爱无疆”, 但它向来都能全力以赴, 此次从理想的排位出闸, 夺冠赢面大。

第 3 场 8:25 PM (100,000兰特) 凯尼沃斯 -- 1500公尺

1	70526	蓝色钢铁	Blue Steel	60	[1]	韦奕尧	13.6%	西巴斯	12.3%
2	09750	毫不犹豫	Without Hesitation	52	[2]	班佳尼 (4)	5.6%	博塔	5.2%
3	909	大爆炸	The Big Bang	52.5	[3]	诺奇	3.4%	西巴斯	12.3%
4	5542	夏之星	Sommerstern	61	[4]	麦都华	11.4%	伍德夫	14.7%
5	066464	捡金之谈	Larking About	53	[5]	碧雷 (4)	10.1%	克鲁雅	19.7%
6	7	欧菲罗	O'fellow	59.5	[6]	史蒂	1.4%	史奈斯	14.3%
7	97990	迪斯拉提	Disruptive	52.5	[7]	班塔姆	5.4%	博塔	5.2%
8	63	草原曙光	Prairie Dawn	59.5	[8]	安保罗	13.7%	史奈斯	14.3%
9	065	万良雅梦	Waloyo Yamoni	56	[9]	M也尼	11.1%	史奈斯	14.3%
10	659	西班牙韵	Spanish Verse	57	[10]	赖特	3.2%	西巴斯	12.3%
11	08	重返快道	Backintheastlane	59.5	[11]	帕缇杰	11.3%	西巴斯	12.3%
12	890207	皇家黎明	Royal Dawn	57.5	[12]	利敬国	13.8%	曼嘉德	9.2%
13	4547	今夜精彩	Wonderful Tonight	60	[13]	霍励贤	26.1%	科森	8.5%
14	697780	标志印象	See The Sign	53	[14]	卓德希 (4)	3.8%	麦拉兰	7.3%



佳选	凯尼沃斯	擅长1500公尺	1500公尺佳绩
4 夏之星	4 夏之星 33%		
8 草原曙光	8 草原曙光 33%		
1 蓝色钢铁	12 皇家黎明 10%		
5 捡金之谈			

赛事预览: 夏之星 上一场于凯尼沃斯的赛事中, 走势强劲, 奋力追击“克拉格里”, 最终以亚军冲线, 今增程至1500米赛程, 加上有理想的排位, 可展现出头马气势, 夺冠在即。草原曙光 11月10日于一场赛事中加速凌厉, 以3.2个马位落后于“迎风猎豹”, 获得季军, 今仅有望发挥全部实力, 力足打开胜利之门。蓝色钢铁 10月18日的比赛中, 因后劲乏力而惜败于“智耀风华”, 但它的实力远胜于那次的表现, 目前处于最佳状态, 由良好的排位起步, 有机会反弹取胜。捡金之谈 曾在未夺标马赛事中全力奋战, 此次能借助那次的赛事经验, 争得一席之地。

第 4 场 9:00 PM (170,000兰特) 凯尼沃斯 -- 1500公尺

1	964152	帅王子	Handsome Prince	60	[1]	赖特	3.2%	瑞克斯	11.5%
2	122153	普尔佳	La Pulga	61.5	[2]	韦奕尧	13.6%	西巴斯	12.3%
3	634846	山佩德罗	San Pedro	57	[3]	诺奇	3.4%	马绍尔	10.1%
4	612426	保持真心	Please Be True	60	[4]	麦都华	11.4%	史奈斯	14.3%
5	755111	梦想二号	Another Dream	54.5	[5]	麦伟利	15.2%	伍德夫	14.7%
6	102474	卡托之梦	Bel Canto Dream	52.5	[6]	M也尼	11.1%	桑德斯	10.5%
7	303432	仁慈	Goodnessgraciously	56	[7]	霍励贤	26.1%	史奈斯	14.3%
8	183131	十元	Tenpenny	60	[8]	安保罗	13.7%	克鲁雅	19.7%
9	764215	大师傅	Major Master	58.5	[9]	利敬国	13.8%	西巴斯	12.3%



佳选	凯尼沃斯	擅长1500公尺	1500公尺佳绩
8 十元	8 十元 61%	1 帅王子 100%	3 山佩德罗 1:30.50
9 大师傅	2 普尔佳 53%	4 保持真心 33%	1 帅王子 1:31.42
2 普尔佳	7 仁慈 39%	3 山佩德罗 25%	4 保持真心 1:31.43
1 帅王子	4 保持真心 30%		5 梦想二号 1:31.82
	9 大师傅 24%		

赛事预览: 十元 10月25日于敦文维斯一役中, 展现出前速迅猛的步速, 而成功摘冠, 尽管因赛后而导致现评分上升3分, 但如今马房对它寄予厚望, 若此次能克服排位不利, 并能获得顺利的跑位, 再胜不难。大师傅 11月10日的比赛中, 因未能掌控好时机被迫于早段加速, 导致后程稍显吃力, 最终不敌“追彩虹”, 但它的实力远高于那次的表现, 此番在以理想的赔率下参战, 若能克服排位劣势, 有望为上仗的失利一雪前耻。普尔佳 10月29日于一场短途赛事中, 紧追“权利荣耀”, 在末端加速凌厉, 跑获季军, 随着经验累积和预期的自然进步, 此役依然是不容忽视的争胜分子。帅王子 11月15日于凯尼沃斯一役中, 火力全开力战“服从者”, 仅以0.5个马位而屈居第二, 但今从良好的排位起步, 不失为争霸分子之一。

第 5 场 9:35 PM (140,000兰特) 凯尼沃斯 -- 2200公尺

1	803069	史内普	Professor Snape	57	[1]	韦奕尧	13.6%	马绍尔	10.1%
2	321453	美丽一面	Beautiful Side	53	[2]	M也尼	11.1%	桑德斯	10.5%
3	000268	伊托费兰	Etoilefillante	52.5	[3]	索罗蒙	1.9%	麦拉兰	7.3%
4	077416	约瑟	Joshua	57	[4]	麦伟利	15.2%	桑德斯	10.5%
5	252518	超级师傅	Twice The Master	52.5	[5]	诺奇	3.4%	马绍尔	10.1%
6	873057	桑萨塔克	Sansa Stark	53	[6]	班塔姆	5.4%	博塔	5.2%
7	698437	深情	Tothemoonandback	54	[7]	霍励贤	26.1%	麦拉兰	7.3%
8	439212	巴黎大师	Master Of Paris	62	[8]	安保罗	13.7%	史奈斯	14.3%



佳选	凯尼沃斯	擅长2200公尺	2200公尺佳绩
8 巴黎大师	8 巴黎大师 33%	6 桑萨塔克 50%	7 深情 2:19.40
4 约瑟	7 深情 27%	5 超级师傅 47%	5 超级师傅 2:19.57
2 美丽一面	2 美丽一面 22%	7 深情 8%	6 桑萨塔克 2:20.56
5 超级师傅	5 超级师傅 21%		3 伊托费兰 2:21.15
7 深情	6 桑萨塔克 20%		

赛事预览: 巴黎大师 11月8日于凯尼沃斯的表列赛中, 紧追来自同一马房的“事实”, 以稳健的步姿取得一席亚军, 尽管今有顶磅劣势需克服, 但它向来都能全力以赴, 凭借素质不凡, 有力争冠。约瑟 于11月15日的赛事中, 展现出快捷的步速紧追“可可英雄”, 斗志坚韧, 最终跑获第六, 今挑战2200米赛程甚合适, 若能顺利抢占领跑位置, 并保持均衡节奏, 有望摘得桂冠。美丽一面 11月15日于一场赛事中, 于末端的走势凌厉, 表现令人印象深刻, 以3.75个马位落败于“薰衣草湾”, 此番增程至更合适的赛程, 凭借负磅轻盈可脱颖而出。深情 11月19日于一役中的表现平平, 以6个马位不敌“谍对谍”, 但目前评分有下滑的趋势, 且与霍励贤搭档出击, 可收复前失, 反弹取胜。



第 6 场 10:10 PM (100,000兰特) 凯尼沃斯 -- 1400公尺

1	465435	克莱卡鲁	Klein Karoo	59	[1]	霍励贤	26.1%	曼嘉德	9.2%
2	075759	吉纳利	Gnarly	53.5	[2]	韦奕尧	13.6%	马绍尔	10.1%
3	830750	科博纳迪	Kebonalesedi	58.5	[3]	麦伟利	15.2%	桑德斯	10.5%
4	056578	午后枪手	Noon Day Gun	59	[4]	阿士派	3.2%	利维斯	6.8%
5	094565	圣恶魔	Devil A Saint	58	[5]	利敬国	13.8%	麦拉兰	7.3%
6	135099	兰希尔	Landseer	61	[6]	奥菲	7.9%	奈尔	15.0%
7	510881	爱无疆	Boundless Love	61.5	[7]	安保罗	13.7%	史奈斯	14.3%
8	175440	伊斯奇洛	Ischyro	54	[8]	诺奇	3.4%	伍德夫	14.7%
9	109442	摇铃人	Givethatmanabells	60	[9]	麦都华	11.4%	伍德夫	14.7%



佳选	凯尼沃斯	擅长1400公尺	1400公尺佳绩
7 爱无疆	7 爱无疆 38%	8 伊斯奇洛 33%	9 摇铃人 1:22.84
9 摇铃人	9 摇铃人 24%	7 爱无疆 33%	4 午后枪手 1:24.21
5 圣恶魔	3 科博纳迪 23%	9 摇铃人 29%	5 圣恶魔 1:25.66
8 伊斯奇洛	4 午后枪手 19%	4 午后枪手 23%	3 科博纳迪 1:26.17
马运	8 伊斯奇洛 14%	3 科博纳迪 15%	1 克莱卡鲁 1:26.24

赛事预览: 爱无疆 11月10日于凯尼沃斯一场赛事中，头马气势镇压全程，最终胜得精彩，因赛后导致现评分上升3分，但在此之前曾于此场合夺魁，返战此程可延续它出色表现，再胜不奇。

摇铃人 11月10日于一役中的走势凌厉，但在关键时刻被“罗马皇帝”反超在前，以0.5个马位落败而屈居亚军，此次需克服排位劣势，若能取得理想的走位，有望为上仗的失利一雪前耻。

圣恶魔 目前的评分已大幅度的下滑，今从良好的排位起步，在以较好的赔率下出战，有机会带来惊喜。

伊斯奇洛 11月10日于凯尼沃斯一场赛事中，因抽获外栏排位，而实力未能发挥极致，但它的实力远胜于那次的表面成绩，此番再度从外栏位置起步，但凭借负磅轻盈可扭转局势，转位为赢。

第 7 场 10:45 PM (90,000兰特) 凯尼沃斯 -- 1200公尺

1	063692	地平线	True Horizon	54.5	[1]	碧雷 (4)	10.1%	马克斯	8.6%
2	947140	阿维农	Avignon	58.5	[2]	帕缇杰	11.3%	博塔	5.2%
3	254667	特雷斯	Tres Chic	53	[3]	卓德希 (4)	3.8%	博塔	5.2%
4	773638	红特务	Fort Red	60	[4]	比苏杜 (4)	11.4%	施图沃	5.9%
5	763862	自然威力	Gravity	58.5	[5]	班佳尼 (4)	5.6%	博塔	5.2%
6	998608	一心	United We Stand	50.5	[6]	蒙巴图 (2.5)	10.0%	汉拜	6.5%
7	632642	爱情巷	Lovers Lane	57	[7]	恩源 (1.5)	6.7%	利维斯	6.8%
8	613543	黑色小道	Black Path	54.5	[8]	瓦佳洛 (4)	8.9%	仁斯奇	1.7%



佳选	凯尼沃斯	擅长1200公尺	1200公尺佳绩
1 地平线	1 地平线 19%	7 爱情巷 33%	7 爱情巷 1:10.21
7 爱情巷	4 红特务 16%	2 阿维农 33%	4 红特务 1:10.69
4 红特务	5 自然威力 14%	1 地平线 21%	1 地平线 1:11.08
8 黑色小道	3 特雷斯 14%	4 红特务 20%	3 特雷斯 1:11.35
马运	8 黑色小道 14%	3 特雷斯 15%	6 一心 1:11.62

赛事预览: 地平线 11月10日于凯尼沃斯一役中，在快步速的带动下冲劲不俗，当时紧追“匹配”，仅以微差而争得一席亚军，若此番能重现出那次的水平，凭借负磅轻盈与排位有利，争胜不难。

爱情巷 尽管上仗从不利排位出闸，但仍能发挥出稳健的表现，最终落后于“黄昏之光”，跑获亚军，目前处于良好状态，势必能奋战到底，夺魁在即。

红特务 可忽略在上仗中的失利，它的实力远高于上仗的表现，此次与见习骑师搭档出击，若能顺利跟走，并保持均衡节奏，有机会反弹取胜。

黑色小道 11月15日于此地的一场1100米赛事中，在最后一步被“宫廷之礼”反超在前，最终跑获季军，但它向来都能全力以赴，若此番能获得顺利的跑位，并保留末段冲刺力，有望重回争胜行列。

第 8 场 11:20 PM (145,000兰特) 凯尼沃斯 -- 1000公尺

1	365687	荣誉之王	Honor Of Kings	58.5	[1]	恩源 (1.5)	6.7%	史奈斯	14.3%
2	694951	埃斯诺尔	Elsinore	59.5	[2]	M也尼	11.1%	史奈斯	14.3%
3	2318	跟随心	Follow Your Heart	60	[3]	赖特	3.2%	西巴斯	12.3%
4	660726	阿波罗	Major Apollo	56	[4]	帕缇杰	11.3%	安尼恩	7.5%
5	000779	瓦利首领	Cavalry Commander	55.5	[5]	安保罗	13.7%	J克沃	13.9%
6	433321	金吉博斯	Gold Giboski	59	[6]	霍励贤	26.1%	史奈斯	14.3%
7	142705	悬崖	Escarpment	59.5	[7]	麦都华	11.4%	博塔	5.2%
8	605323	埃尔传奇	All About Al	57	[8]	麦伟利	15.2%	马克斯	8.6%
9	000544	酷比利	Billy Cool	56	[9]	利敬国	13.8%	曼嘉德	9.2%



佳选	凯尼沃斯	擅长1000公尺	1000公尺佳绩
8 埃尔传奇	3 跟随心 67%	2 埃斯诺尔 56%	8 埃尔传奇 0:57.44
9 酷比利	1 荣誉之王 38%	3 跟随心 50%	4 阿波罗 0:58.23
6 金吉博斯	8 埃尔传奇 31%	8 埃尔传奇 33%	7 悬崖 0:58.32
3 跟随心	7 悬崖 26%	6 金吉博斯 33%	9 酷比利 0:58.45
马运	6 金吉博斯 25%	7 悬崖 30%	3 跟随心 0:58.73

赛事预览: 埃尔传奇 于11月15日的一仗中，火力全开应战“戴夫号令”，在关键时刻发力冲刺，最终以0.6个马位争得一席季军，若此番能发挥出那次的水平，有望摘得桂冠。

酷比利 近三仗皆有不错的表现，包括与前驹在一场相同的赛事中，当时落后前驹争得第4，目前评分有下滑的趋势，今借助上仗的赛事经验和预期的自然进步，有机会力争榜首。

金吉博斯 闸割后便休赛，于9月22日一场赛事中的表现英勇，成功取得生涯初捷，此次缩程至1000米赛程，且继续佩戴眼罩出战，势必能发挥出色，再下一城。

跟随心 9月3日于敦文维斯的赛事中，垫底而归的表现有失水准，虽然参赛经验尚浅，但在此之前的战绩辉煌，经过小休91天后复出，若能调整好状态，在以较好的赔率下，可跻身三甲。